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Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

A På vegne av foretak/lag/forening  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Rigmor Amble 
Etternavn

Iversen
Adresse

Natlandsveien 96 b

Postnummer

5094
Poststed

BERGEN

Telefon

93096901
E-post

ri-ivers@online.no

Høringsuttalelse

Høringsuttalelse

Velg høringsuttalelse:

B Detaljreguleringsplan Fv. 57 gang- sykkelveg Lindås tettstad - Mongstad  

A Detaljregulering for fv. 564 Fløksand-Vikebø  

Uttalelse

Jeg er glad for at det endelig vil komme en gang/sykkelveg fra Lindås til Mongstad, da sykkel er noe jeg bruker ofte, 
men synes det er farlig å sykle til Lindås for å handle. 
 
Ang.Tilkjørsel til hytten 116/34 0g 116/48 
Hytten min blir brukt mye hele året, dvs like mye sommer som vinter i uker om gangen -  tilsammen  over halve året. 
Jeg har også hatt tanker om å melde flytting, da alt er godt tilrettelagt for å bo der fast. 
I vinter har jeg bodd mye på hytten og ett nytt problem meldte seg med all snøen. Da gikk opp for meg ulempen jeg 
ville få med den nye inntegnete utkjørselen fra hytten. I dag klarer jeg å spade all snøen vekk fra oppkjørselen pga en 
liten bakke, men med ny veg fra huset sør for meg (gårdshuset) vil dette bety store ulemper for meg. Er det meg som 
skal holde denne veien åpen? 
Hva er det som er i veien for å beholde den utkjørselen jeg har i dag? Dere skal ta noe  av grunnen inn på min 
eiendom slik at det blir skrådd og mer oversiktlig, og da kan det vel ikke være noe i veien å bruke den samme 
utkjørselen. Da hytten ble bygget på 60-tallet hadde vi utkjørsel på sørsiden, men da veien til Mongtad skulle bygges, 
ble utkjørselen erstattet til nordsiden pga oversikten. Jeg ser på plankartet at huset sør for meg har fått beholdt sin 
utkjørsel. Er det fordi det er hus og ikke hytte? Jeg bruker min hytte så ofte at det blir nesten som et bolighus, og det 
vil forringe brukeradkomsten min, spesielt om vitnteren.  Jeg håper dere vil se på dette på nytt. 
 



Pkt 1 i tidligere mrk.  Er glad for at det er gjort tilpasninger her slik at inngangspartiet beholdes. 
 
Pkt.2 i tidliger mrk.  Støygjerde. Jeg håper det blir tatt hensyn til dette med tanke på at hytten blir brukt som et 
bolighus i måneder om gangen og har tanker om å bo der fast. 
 
Pkt. 3 i tidl. mrkn. Fint at vegen er flyttet nærmere slik at adkomsten til inngangsparti blir det samme. 
 
Pkt. 4, ber om at det ikke blir satt opp autovern nedenfor hytten min på sørsiden, da jeg fortsatt må gå over veien 
med fisk og tunge redskaper fra sjøen (naustet ligger i Havneviken over veien). 
 


